
Aan het dagelijks bestuur van de
Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid
t.a.v. R. Visser en E. Numan
Postbus 550
3300 AN Dordrecht

datum 08-06-2023

behandeld door Myrna de Hoop

ons kenmerk 2023-0061367

telefoonnummer +316 43 608 093

onderwerp Zienswijze op jaarstukken
2022 en 
ontwerpbegroting 2024

Geachte heer Visser,

De raad van de gemeente Papendrecht heeft in haar vergadering van 8 juni jl. kennis genomen van de
door u aangeboden voorlopige jaarstukken 2022 en de ontwerpbegroting 2024 van de 
gemeenschappelijke regeling Omgevingsdienst Zuid-Holland Zuid (OZHZ). Na behandeling van de 
bovengenoemde stukken zijn ze voorzien van de onderstaande zienswijze.

Voorlopige jaarstukken 2022
De gemeenteraad van Papendrecht spreekt graag haar waardering uit voor het feit dat er wederom 
een positief resultaat is behaalt. De jaarrekening 2022 OZHZ sluit met een positief saldo van € 
117.000. Het DB van OZHZ stelt voor om dit resultaat toe te voegen aan de algemene reserve als 
onderdeel van het weerstandsvermogen. In principe zijn wij er voorstander van om een positief 
resultaat terug te storten aan de gemeenten. Echter, in 2023 wordt een tekort verwacht van circa € 1,0
miljoen, vanwege forse prijsstijgingen en de nieuwe cao. Dit tekort kan het AB gedeeltelijk beperken 
door het weerstandsvermogen van de jaarrekening 2022 te benutten. Gezien dit te verwachten tekort 
stemmen wij in met de voorgestelde resultaatbestemming. Zoals u aangeeft is het van belang om alles
in werk te zetten om het tekort zoveel mogelijk te beperken.

Ontwerpbegroting 2024
De ontwerpbegroting 2024 sluit inhoudelijk aan bij de actuele ontwikkelingen. Gezien het te 
verwachten tekort in 2023 is het goed om te zien dat de begroting voor 2024, en verder ,in evenwicht 
is. Als er ontwikkelingen zijn die dit evenwicht kunnen verstoren, dan vragen we u om ons op de 
hoogte te brengen.

Algemene ontwikkelingen
Natuurlijk zien ook wij dat inflatie ervoor zorgt dat de kosten van producten, diensten en arbeid stijgen.
Daarnaast blijft de krapte op de arbeidsmarkt aanhouden. U geeft zelf ook aan dat de hoge inflatie en 
grote krapte op de arbeidsmarkt leggen een grote druk op uw bedrijfsvoering. Wij gaan ervan uit dat u 
hier binnen de eigen exploitatie op de best mogelijke manier mee omgaat.

Informatieverstrekking
Een belangrijk aandachtspunt voor ons is bij alle verbonden partijen de democratische legitimiteit bij 
regionale voorstellen. Wij vinden dat onze gemeenteraad in elk geval de koers en de prioriteiten moet 
kunnen bepalen. De raden moeten in positie gebracht worden om deze keuzes te kunnen maken. Een
regionale ontmoeting tussen colleges en raden kan leiden tot meer inzicht in elkaars denkbeelden en 
daardoor tot een betere samenwerking.

Het is ook belangrijk dat we als gemeenteraad goed geïnformeerd worden. We hebben behoefte aan 
goede en tijdige sturingsinformatie, zowel ambtelijk als bestuurlijk. Wanneer dit niet het geval is, komt 
de controlerende- en kaderstellende rol van onze raad in het geding. Daarom gaan wij graag het 
gesprek aan om de informatievoorziening tussen gemeenteraad en gemeenschappelijke regeling, 
waar nodig, te verbeteren. Een van de opties is dat verbonden partijen periodiek bij de raden 
langsgaan en inzicht geven in wat zij voor ons doen.



Wij gaan er vanuit u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.

Hoogachtend,

de griffier, voorzitter,

M.A.P. Muijzer- van der Meijden M.J.M. van Driel


